

The Vision

Deutsche Version!

VOLUME 10, ISSUE 4

NOVEMBER 1, 2013

Drei Vorstellungen

SAM BEESON

Ich heiÙe Sam. Ich komme aus Lawrence, KS. Ich bin zwanzig Jahre alt. Mein Hauptfach ist Kunstausbildung. Das Kunstprogramm ist bei Baker University gut. Ich fahre gern Fahrrad, weil es hilfreich für meine Kunstklasse ist. Ich will eine Lehrerin für High School sein. Der Stammtisch macht Spaß und ist hilfreich.

JILLIAN BENSON

Hallo! Ich heiÙe Jillian Benson. Ich komme aus Lenexa, KS. Ich bin in RuÙland geboren. Ich bin neunzehn Jahre alt. Ich bin zur Baker University gekommen, weil ich hier Cross-Country laufen will. Ich mag Laufen und ich bin sehr gern drauÙen. Mein Hauptfach ist Krankenpflege und ich will eine Krankenpflegerin sein. Ich studiere Deutsch weil es Spaß macht! Bei Stammtisch sprechen wir Deutsch und spielen deutsche Spiele.

THEO NICHOLS

Hallo! Ich heiÙe Theo Nichols. Ich komme aus Grain Valley, Missouri. Ich bin achtzehn Jahre alt. Mein Hauptfach ist Biochemie. Ich bin zur Baker University gekommen, um zu studieren und um Tennis zu spielen. Ich studiere Deutsch, weil es interessant ist.

EVENTS:

- French Table every Thurs. at 11:45
- Spanish Table every Friday at 11:30
- German Table every Tuesday at 10:30

INSIDE THIS ISSUE:

Drei Vorstellungen	1
Three Introductions	2
Berlin im Winter	3
Berlin in the Winter	4
Contribute	4

Three Introductions

DIE
VISION

SAM BEESON

My name is Sam. I come from Lawrence, KS. I am 20 years old. My major is art education. The art program at Baker University is good. I like to ride my bike, because it is helpful for my art classes. I want to be a high school teacher. German table is fun and helpful as well.

JILLIAN BENSON

Hello! My name is Jillian Benson. I am from Lenexa, KS. I was born in Russia. I am 19 years old. I came to Baker University because I want to run cross-country here. I like to run, and I like to be outside. My major is nursing, and I want to be a nurse. I study German because it is fun! At German Table, we speak German and play German games.



THE
VISION

THEO NICHOLS

Hello! My name is Theo Nichols. I am from Grain Valley, Missouri. I am 18 years old. My major is biochemistry. I came to Baker University to study and to play tennis. I study German because it is interesting.

Berlin im Winter

LINDSAY LEIBACH

Berlin, eine Stadt über alles. Die Geschichte ist eine Geschichte von vielen Menschen. Menschen die für Freiheit gelebt und gestorben haben. Die Kreideblasse Farbe von Denkmälern liegt überall. Doch ist alles kristallklar. Der knallkalte Wind peitscht Ihr Gesicht, während Sie sie anstarren. Ein rubinrotes Symbol bleibt in ihrem Kopf. Aber nicht alles ist verloren. Der schwarze Gift geht weg. Sie schauen um die Stadt und sehen Schönheit. Sie hoeren die U-bahn brüllen wie eine Löwe. Menschen giessen wie Wasser aus dem Loch im Boden. Der Fernsehturm steht ueber Ihnen wie ein riesensilberner Golfball auf einem Abschlag. Die Menschen lächeln. Das Reden von den Menschen miteinander vermischt zusammen. Die Stadt und Menschen sind ein Leib. Die Geschichte ist in den Strassen und Menschen. Das weiße Abstauben des Schnees bedeckt die Traurigkeit und verwandelt die Stadt wieder rein und samtweich. Die schöne Stadt ist immer am verwandeln.



Berlin in the Winter

LINDSAY LEIBACH

Berlin, a city about everything. The story is a story of many people. People who have lived and died for freedom. The pale chalk color of memorials is everywhere. But everything is crystal clear. The bright cold wind whips your face as you stare at them. A ruby red symbol remain in your head. But all is not lost. The black poison goes away. You look around the city and see beauty. You hear the subway roar like a lion. People flow like water out of a hole in the ground. The TV Tower stands over you like a giant silver golf ball on a tee. The people smile. The talking of the people mixes together with each other. The city and people are one body. The story is in the streets and people. The white dusting of snow covers the sadness and transforms the city back into silky smooth pureness. The beautiful city is always transforming.

WANT TO CONTRIBUTE?

The Vision is Baker University's world language magazine, and we are always seeking and accepting contributions. Writing for the publication is a great way to flex and hone your language and writing skills, so don't be shy!

We at *The Vision* love and promote all Mother Tongues, so whether you're writing about the World Cup in Spanish or trying to make sense of Middle Eastern foreign policy in Arabic,

WE WANT IT!

**Like us on Facebook at *The Vision—Baker University*
View past editions on the Baker U. website under "Student Activities"**

CONTACT THE VISION

Email: BenjaminGSobek@stu.bakeru.edu
Editors: Xiomara Nuñez and Benjamin Sobek